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Motion
angående sektionskort till prylmästaren

Bakgrund

Prylmästeriet kräver en del inköp från butiker som inte accepterar faktura som betalmedel. Detta gäller
särskilt under nollningen, då jag personligen hade utlägg med en totalsumma på över 10 000 kr, vilket
dessutom tar extra lång tid att betalas ut eftersom ekonomiavdelningen är extra belastad under denna
tid. Ett sektionskort kan i framtiden hindra denna olyckliga situation från att inträffa.

Yrkande

Jag yrkar därför

att i policy för ekonomisk hantering, under rubriken betalkort, lägga till punkten

"Ett betalkort som ska användas för inköp till prylmästeriets verksamhet. Kortet
utfärdas i prylmästarens namn och innehas av densamma."

I -sektionens tjänst,

Pontus Lindberg
Prylmästare

Christopher Doggett
Kassör


